
ملف الأعمال
BUSINESS PROFILE

ملف أعمال منصة حلول بيئتي.

 My environment solutions business profile.

الرقم الموحد  c920015084جميع الحقوق محفوظة        لمنصة حلول بيئتي 2025



Table of Contentالفهرس 

نبذة عنا

رؤيتنا ورسالتنا

أهدافنا

أبرز خدماتنا

ليه أطلب من منصة حلول بيئتي؟

شهاداتنا 

عملاءنا

شركاء النجاح

About us

Mission & vision

Our goals

Our services

Why order from My environment
solutions platform? 

Our certificates

Our clients

Success partners

3

4

5

6

7

8-9-10-11-12-13

14

15 - 16

الرقم الموحد  c920015084جميع الحقوق محفوظة        لمنصة حلول بيئتي 2025



My Environment Solutions platform aims to connect individual clients, companies and consulting offices with a variety of services related to
skips and waste management.Whether you are looking for construction, renovation or demolition waste skips, with approved electronic
contracts and price comparison, My Environment Solutions platform provides you with a smooth and distinguished experience.One of the most
important features of this platform is the focus on clients, whether individuals, companies or consulting offices, and providing means of comfort,
efficiency and innovation. The platform allows users and companies to access various services and features easily and quickly, saving their time
and effort in searching for suitable construction, restoration and demolition waste skips. In addition, the platform relies on advanced technology
to ensure an excellent and secure user experience.
In conclusion, “My Environment Solutions Platform” represents an innovative technology in how to connect individuals and companies with
service providers of high quality and excellence in the Kingdom of Saudi Arabia, and enhances the customer experience and provides high
value and ease of use.

تهدف منصة حلول بيئتي إلى ربط العملاء الأفراد والشركات والمكاتب الإستشارية بمجموعة متنوعة من الخدمات المتعلقة بالحاويات وإدارة النفايات.

سواء كنت تبحث عن حاويات مخلفات بناء، أو ترميم أو هدم، مع عقود إلكترونية معتمدة ومقارنة أسعارها، فأن منصة حلول بيئتي توفر لك تجربة
سلسة ومتميزة. من أهم مميزات هذه المنصة هي التركيز على العملاء سواء أفراد أو شركات أو مكاتب إستشارية وتوفير سبل الراحة والكفاءة والإبتكار.

يتيح للمستخدمين والشركات الوصول إلى خدمات ومميزات متنوعة بسهولةوسرعة، مما يوفر وقتهم وجهدهم في البحث عن حاويات مخلفات البناء

والترميم والهدم المناسبة. بالإضافة إلى ذلك، تعتمد المنصة على التكنولوجيا المتقدمة لضمان تجربة مستخدم ممتازة وآمنة. بإختصار، "منصة حلول

بيئتي" تمثل تقنية مبتكرة في كيفية ربط الأفراد والشركات بمزودين الخدمات بجودة عالية ومميزة في المملكة العربية السعودية، وتعزز من تجربة

.العملاء وتوفر قيمة عالية وسهولة في الإستخدام

نبذة عنا
ABOUT US
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رسالتنا

رؤيتنا

MISSION

VISION

الحصول على رضاء عملاءنا من خلال تقديم خدمات حاويات مخلفات البناء والترميم والهدم بطريقة مميزة ومبتكرة
وسهلة الاستخدام.

أن تصبح شركة رائدة في مجال تقديم حلول وخدمات حاويات مخلفات البناء والترميم والهدم وإدارة النفايات والحلول

البيئيةالأخرى المبتكرة في المملكة العربية السعودية.

Obtaining the satisfaction of our customers by providing construction, restoration and demolition waste
container services in a special and  innovative and easy-to-use manner.

To become a leading company in the field of providing solutions and services for construction, renovation and
demolition waste skips, waste management and other innovative environmental solutions in the Kingdom of
Saudi Arabia.
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أهدافنا

أن تكون الشركة مساهمة في تطبيق

رؤية 2030 في مجال الحلول البيئة.

OUR GOALS

المساعدة في إدارة وحلول حاويات

مخلفات البناء والترميم والهدم من

المصدر وحتى التخلص الأمن منها

بطريقة سهلة ومبتكرة.

تثقيف وتوعية المجتمع بأهمية إدارة

المخلفات والنفايات واضرارها على

البيئة والصحة والمجتمع.

 أن تكون الشركة منصة فعالة وشريكة
لكل ما يخدم قطاع حاويات المخلفات

وإدارة النفايات.

The company should contribute
to implementing Vision 2030 in

the field of environmental
solutions.

Assist in managing and solving
construction, renovation and

demolition waste skips from the
source to their safe disposal in an

easy and innovative way.

Educating and raising awareness
of the community about the

importance of waste
management and its harm to the
environment, health and society.

Becoming an effective platform
and partner for everything that

serves the waste skips and waste
management sector.
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ليه أطلب من منصة حلول بيئتي؟
WHY ORDER FROM MY ENVIRONMENT
SOLUTIONS PLATFORM?

مكان واحد لشركات حاويات مخلفات البناء والترميم

One place for construction, renovation & demolition waste skips companies

طلب حاويات المخلفات وعقودها للحصول على رخصة بناء أو ترميم أو هدم من البلدية، من شركات

مرخصة مهمة طويلة وتحتاج منك وقت ومتابعة من خلال المنصة تقدر تطلب وانت مطمئن!

Requesting waste skips and their contracts to obtain a building, renovation or
demolition permit from the municipality from licensed companies is a long task that

requires time and follow-up. Through the platform, you can request and rest assured!

فريق خدمة عملاء ودعم فني محترف

Professional Customer Service and Technical Support Team

نظام إننا نبيع وننساك ما هو في قاموسنا. جهزنا لك فريق خدمة عملاء ودعم فني كامل متمرس ومتخصص

لمساعدتك ومتابعة طلباتك، والاجابة على جميع استفساراتك!

You think we sell and forget you? That's not on our dictionary. We have prepared for you a
complete, experienced and specialized customer service and technical support team to

help you and follow up on your requests, and answer all your inquiries!

أسعار خاصة للعقود طويلة الأمد

Special prices for long term contracts

أسعار خاصة للشركات والعقود طويلة الأمد حسب مزودين الخدمات.

Special prices for companies and long term contracts according to service providers.

الأول في السعودية

The first in Saudi Arabia

بسبب خبرتنا كأول موقع في السعودية متخصص لطلب ومقارنة أسعار حاويات مخلفات البناء

والترميم والهدم وعقودها الألكترونية. قدرنا نوفر الخدمة بشكل بسيط وسهل أونلاين.

Because of our experience as the first website in Saudi Arabia specialized in
requesting and comparing the prices of construction, restoration and demolition

waste skips and their electronic contracts, we were able to provide the service in a
simple and easy way online.

شفافية ووضوح
Transparency and clarity

نظام طلبات واضح وموثوق ومرن لإحضار أو إزالة الحاويات وتقدر تحفظ حقوقك وانت مرتاح البال!

A clear, reliable and flexible ordering system for bringing or removing skips, and you
can preserve your rights with peace of mind!

"نضمن لك"
"We guarantee you"

نضمن لك! أن جميع الشركات في منصة حلول بيئتي معتمدة ومرخصة. وبكذا التخلص من المخلفات   

بيكون بطريقة صحيحة وأمنة.

We guarantee that all companies on My Environment Solutions platform are certified
and licensed. This way, waste disposal will be done in a correct and safe manner.
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الشهادات
OUR CERTIFICATES
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12 YARD SKIP

خدمة حاويات 12 ياردة

حاوية مخلفات تستخدم لجمع مخلفات البناء والهدم والترميم والأنقاض

وغيرها. توصف بأنها حاوية صغيرة مفتوحة يتم تحميلها وتنزيلها بشاحنات

هيدروليكية مخصصة. تمتاز حاويات المخلفات والنفايات بأحجام متعددة

ومختلفة كحاوية 12 ياردة الموضحة بالصورة أعلاه، حيث انها “لا تتوفر في

جميع شركات الحاويات".

A waste skip used to collect construction, demolition,

renovation, rubble waste. It is described as a small open skip

that is loaded and downloaded by dedicated hydraulic trucks.

Waste and rubbish skips come in many different sizes, such as

the 12-yard skip shown in the picture, as they are “not available

in all skips companies.”

8

أبرز خدماتنا:
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20 YARD SKIP

حاوية مخلفات تستخدم لجمع مخلفات البناء والهدم والترميم والانقاض

وغيرها، توصف بانها حاوية كبيرة مفتوحة يتم تنزيلها وتحميلها بشاحنات

هيدروليكية مخصصة، تمتاز حاويات المخلفات والنفايات بأحجام متعددة

ومختلفة ومن أشهرها 20 ياردة, الموضحة في الصورة أدناه "الأكثر طلبا".

A waste skip used to collect construction,

demolition,renovation, rubble waste. It is described as a large

open skip that is downloaded and loaded by dedicated

hydraulic trucks. Waste skips are characterized by many

different sizes, but the 20 yards shown in the picture considered

as “the most requested.”

خدمة حاويات 20 ياردة

9 الرقم الموحد  c920015084جميع الحقوق محفوظة        لمنصة حلول بيئتي 2025



30 YARD SKIP

حاوية مخلفات خفيفة تستخدم لجمع مخلفات الحديد والبلاستيك والكرتون

والورق والخشب، توصف بأنها حاوية كبيرة مفتوحة يتم تنزيلها وتحميلها

بشاحنات هيدروليكية مخصصة.

A light waste skip used to collect iron, plastic, cardboard, paper

and wood waste. It is described as a large open skip that is

downloaded and loaded by dedicated hydraulic trucks.

خدمة حاويات 30 ياردة
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عقد إلكتروني موحد ومعتمد يمكن طلبه إلكترونياً بكل بسهولة.

A unified and approved electronic contract that can be requested electronically with ease.

بإمكانك تحديد مدة العقد المناسبة لك.

You can choose the contract period that suits you.

العقد يعنى بالمدة الزمنية وفي كل مرة يتم إزالة الحاوية وإحضار حاوية أخرى يتم دفع رسوم لكل حاوية يتم احضارها.

The contract is for a period of time and each time a skip is removed and another container is brought
in, a fee is paid for each skip brought in.

مدة إستلام العقد تكون بعد دفع الرسوم وتوقيع الطرفين ثم يتم استلامه سريعاً.

The contract is received after paying the fees and signing by both parties, and then it is received quickly.

يوجد رسوم للعقد حسب مزود الخدمة المختار.

There are contract fees depending on the chosen service provider.

يمُنع طلب عقد إلكتروني بدون حاويات.

It is prohibited to request an electronic contract without skips.

خدمة العقود الإلكترونية
ELECTRONIC CONTRACTS SERVICE
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خدمة عروض الأسعار
PRICE OFFERS SERVICE

إمكانية طلب عروض أسعار إلكترونية متعددة من أكثر من مزود خدمة وإختيار عرض السعر

المناسب لك مجاناً وبكل سهولة.

The ability to request multiple electronic price offers from more than one service
provider and choose the offer that suits you for free and with ease.

يتم إستلام عروض الأسعار عن طريق حسابك الشخصي في المنصة.

Offers are received through your personal account on the platform.

مدة إستلام عروض الأسعار تتراوح من مزود خدمة الى أخر.

The period for receiving offers varies from one service provider to another.
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من خدماتنا
OUR SERVICES

Easy electronic waste
calculator

حاسبة كمية النفايات

إلكترونياً وبسهولة

Key performance indicators for
monthly waste quantities

مؤشرات الاداء لكميات

النفايات الشهرية

Electronic waste manifest form

صحيفة نقل المخلفات

الإلكترونية
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عملاءنا
OUR CLIENTS

شركات المقاولات
والأنشاءات

Contracting and
construction companies

الشركات الإستشارية

Consulting companies

الأفراد ملاك الفلل
والمباني

Individuals who own villas
and buildings
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شركاء النجاح
SUCCESS PARTNERS
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شركاء نجاح الخدمات

شركات حاويات
مخلفات البناء

Construction waste skips
companies

Recycling companies

شركات التدوير

16

SERVICES SUCCESS PARTNERS

الرقم الموحد  c920015084جميع الحقوق محفوظة        لمنصة حلول بيئتي 2025



تواصل معنا

info@mes.com.sa

www.mes.com.sa

920015084

الرياض - حي العارض - طريق الملك عبدالعزيز

الرقم الموحد  c920015084جميع الحقوق محفوظة        لمنصة حلول بيئتي 2025


